
 

 

Ordförande har ordet 
 
Sommarvärme, fågelkvitter och solsken det är härligt. 
 
Tack till er alla som var med och bidrog till en trevlig Föreningsstämma och tack för att vi i 
styrelsen fick förnyat förtroende! 
 
Vi ser fram emot ett nytt styrelseår där vi förutom att hantera fuktproblem ska fortsätta arbetet med 
altanerna och samtidigt ta fram en verksamhetsplan på kort och lång sikt. 
 
Vi vill rikta ett stort tack till Björn Enström för ett stort engagemang kring de fuktproblem vi har och 
det arbete han gjorde tillsammans med RagnSells för att gå igenom hela vårt dagvattensystem. 
Björn har stor kunskap och kompetens kring detta som han också delar med sig av till oss i 
styrelsen. 
 
Resultatet av genomgången visade att det var helt stopp på ett ställe där spolning inte genomförts 
under en tid dessutom finns två pumpar som behöver fixas. Vi måste också fortsätta arbetet med 
att fuktmäta hela länga B där vi vet att fukt finns i nr 34 och 32. Mätningarna görs för att söka 
begränsa området med fruktinträngning för att sedan hitta lösning på problemet. Björn är med oss 
även i detta arbete. 
 
 
Ser fram emot att träffa er på Fixardagen den 4 maj kl 10!  
Då fixar vi bl a målning av P-platser utanför länga E och F där parkerade bilar måste flyttas undan 
före kl 10. Så fort målningen är gjord kan bilarna ställas tillbaka. Ansvarig för målningen är Sven 
Grahn. 
 
Med hopp om en solig och trevlig lördag! 
 
Ulrika 


